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Aanwezig: Kees de Kruijf (voorzitter), Ada Hofman, Tineke Klerk, Ine kerkhof, Kees van de Hoek, Joost  

van Herpen, Ben Wassink, Wim Wilhelm, Maarten van de Braak, André Dijkshoorn, Paula 

Velders(verslag).  Afwezig met kennisgeving: Marcel Sturkenboom 

1.Opening. Kees heet een ieder welkom, kort voorstelrondje 

1a. Notulen 22-4-2014: Geen opmerkingen en dus vastgesteld 

2.Jaarrekening: Vastgesteld. Geen spaarrekening mede omdat er erg weinig rente op binnenkomt. 
Kascontrole; André Dijkshoorn en Marcel Sturkenboom hebben geen onrechtmatigheden 

geconstateerd. De penningmeester wordt gedechargeerd. 

3.Begroting 2015 inclusief Werkplan 2015. Voor promotie en campagne wordt  er E 2500 
gereserveerd, E300, voor attentie rond 1 mei en een bloemetje voor leden die 25 jaar lid zijn. 
Kees vd Hoek stelt een vraag over het geld dat de raadsleden afdragen of dat niet gereserveerd 
wordt voor scholing etc. Dit wordt echter betaald uit de vergoeding die de fractie ontvangt vd 
gemeente. 
Verder was er een vraag waarom het geld dat over is niet gelabeld moet worden voor een volgende 
verkiezingsbijeenkomst. Geeft een duidelijker beeld. 
Bij het werkplan kwam een vraag hoe de fractie evalueert. Dit is rechtstreeks overgenomen uit ‘Elan’ 
(van Henk Hoogeveen) 
Wim Wilhelm vraagt aandacht voor de taal van het stuk, mn de interpunctie. Mailt hij naar Kees. 
 
4: verkiezingen Provinciale Staten gecombineerd met  Waterschapsverkiezing (4 waterschappen in  
Provincie Utrecht ) Leusden moet stemmen voor het waterschap Vallei en Veluwe. Door Gelderland 
is kandidatenlijst opgesteld.  Water Natuurlijk is een fractie in het waterschap, waarin ook de PvdA 
zit. Aart v Malestein is onze lijsttrekker. 
 
Provinciale Staten verkiezing zijn belangrijk ook voor de 1e Kamer. 
Hoofdzakelijk een digitale campagne, met aandacht voor speerpunten.  
Posters zijn beschikbaar. Niet duidelijk is of er nog gecanvast gaat worden. Aangesloten wordt ook bij 
wat er in Amersfoort gebeurt. Misschien wel een verkiezingsmarkt 14 of 17 maart. 
Advertenties in de Leusder Krant 4 weken achter elkaar. 
www.werkenaanutrecht.nl is de eigen verkiezingssite van de provinciale fractie. Hopen op een goede 
opkomst. 
Op de site is te vinden wat de provincie precies allemaal doet, is niet altijd zo gemakkelijk uit te 
leggen. 
 
5.Informatie van uit de fractie door Joost v Herpen. Evaluatie van fractie en ondersteuners geweest. 
Hebben nu een eigen kleur. Aanvankelijk nog 2 bloedgroepen maar vanaf de zomervakantie duidelijk 
een eenheid en stralen dit ook uit. Hebben een vliegende start gemaakt. 
Veel tijd in het sociaal domein gestoken. Het is een ieders eer te na, als dat niet goed zou lopen. De 
raadsfractie volgt alles op de voet. 
Joost is betrokken bij de vertrouwenscommissie ivm herbenoeming vd burgermeester. Er wordt een 
voorstel naar de raad gedaan. 
Najaarsdebat met het college uitvoeringsprogramma (cup). VVD stelt zich nu pragmatisch op, 
samenwerking waar ze het over eens zijn. CDA laat nog wat tegengeluid horen. Hebben duidelijk nog 

http://www.werkenaanutrecht.nl/


moeite met de rol die ze nu hebben in de raad. (nog nooit voorgekomen, dat ze niet in het college 
zaten) 
Dit college heeft een nieuw begin gemaakt met het oppakken van de zaken rond de Nieuwe 
Biezenkamp, dat in het slop dreigde te raken.  MFC waaruit de woningstichting zich terugtrok door 
gewijzigde opvattingen waar een woningstichting zich mee moet bezighouden. Het U-blok wat in een 
getouwtrek was beland.  
 
6. Hoe verder met de afdeling Leusden. 
Kees was er tijdelijk ingestapt en Ine eigenlijk ook. Er liggen te veel functies bij Kees, dit is niet 
wenselijk en zou ook niet mogen.  Aanvulling en opvolging zijn gewenst. 
Moeten we opheffen en onderafdeling worden van Amersfoort of gaan we ‘Low Level’ door. Hoe 
kunnen we ons weer aantrekkelijk maken voor jonge /nieuwe leden. 
Eigenlijk voelt niemand ervoor om een onderdeel van Amersfoort te worden.  
Er wordt een aantal voorstellen geopperd: 
Huiskamer bijeenkomst voor nieuwe leden weer oppakken. Nieuwsbrief frequenter 
rondsturen/mailen. Ben Wassink wil hierin meedenken/helpen 
Misschien ook praktische informatie uit Amersfoort delen. Bv als er een Kamerlid komt of een 
interessante spreker. 
Misschien een werkgroepje dat meedenkt over ouderen beleid. Het zingevingcafé trekt meestal wel 
veel bezoekers. 
Iets met de 1 mei viering: Paula biedt zich aan om iets te organiseren. Gezamenlijk iets drinken. Het is 
op een vrijdag begin vd meivakantie. 
Uit de rondvraag komt een voorstel van Wim Wilhelm om met een groep een boek te lezen en te 
bespreken.  
 
7.Rondvraag. Zie voorstel hierboven van Wim Wilhelm 
 
Afgelopen maand zijn 2 leden plotseling  overleden: Eric Lentze en Wouter Koning 
Kees heeft voor bloemstuk gezorgd en is aanwezig geweest bij de crematie. 
 
 
 


